
 

入學試地點(LT1 演講廳)指示圖 

 

經大學港鐵站 

從大學站走進校園，就能見到校巴總站在右手邊。校巴是不收費的，而校巴的第二站便是邵逸

夫堂。在邵逸夫堂下車後，橫過「百萬大道」步行至邵逸夫夫人樓，在行人天橋邊有下行的樓

梯直達邵逸夫夫人樓１字樓，LT1 演講廳就在左手邊。由校巴站步行到邵逸夫夫人樓約需三分

鐘。 

由於校車接載人數有限，請各參加同學注意校巴的開出時間。 

校車從大學站開出時間為：上午 8:30, 8:45, 9:00, 9:15, (9:30, 10:00)* 

* 將不能趕及入學試開考時間 

詳情請參閱校巴服務時間表(Time-table for Shuttle Bus Service.pdf) 
 

經大埔道 

乘搭經大埔道的公共汽車( 72, 72A, 73A 及 74A 巴士)，可於中文大學正門的車站下車 

(前一站為崇基書院)，再步行十分鐘到邵逸夫夫人樓，LT1 演講廳就在邵逸夫夫人樓１字樓。 

詳情請參閱大學地圖(Campus Map.pdf) 

 

 

                                 

碧 秋 樓  

 

停 車 場  

 

LT1 

邵 逸 夫 夫 人 樓  

L a d y  S h a w  B u i l d i n g  

行

人

天

橋

 

潤昌堂  

百 萬 大 道  

從火車站上行，校車第二站  

下 行 往 大 學 港 鐵 站  

 停車場入口 

步 行 往 大 埔 道 方 向 及 校 車 站  

 

Sir Run Run Shaw Hall 

邵 逸 夫 堂  

 

 

校
車
站 

 

行車道 



 
Direction to Lecture Theater 1 (LT1) 

From University station (MTR) 

After exiting from University station, you can see the shuttle bus station on your right hand side. 

Traveling Shuttle bus at CUHK is free. The second stop of the shuttle bus is Sir Run Run Shaw Hall; 

please get off at this stop. Then, crossing Million Boulevard to Lady Shaw Building. After passing the 

footbridge, walk downstairs to the first floor of Lady Shaw Building and then you will see Lecture 

Theater 1(LT1) on your left hand side. You may spend 3 mins for walking from shuttle bus stop to 

Lady Shaw Building. 

 

Please mind the seat limit and service time of shuttle bus. 

Depart from Train station: 8:30, 8:45, 9:00, 9:15, (9:30, and 10:00)* 

* will be late for the Admission Screening Test 

For details, please refer to the file of Time-table for Shuttle Bus Service. 

 

Through Tai Po Road 

Take buses (72, 72A, 73A and 74A) and get off at Chinese University stop (the previous bus stop is 

Chung Chi College). It takes about 10 minutes to walk from the University Entrance to Lady Shaw 

Building. Then walk to the first floor of Lady Shaw Building and reach LT1. 

Please refer to the file of Campus Map for further information 
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